

Date: 18 October 2024

Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

Greetings,

**Subject: List of Nominees for the Board of
Directors of EMSTEEL Building Materials PJSC**

Following the announcement made on 30th September 2024 regarding the opening of nominations for the Board of Directors of EMSTEEL Building Materials PJSC, please find below the list of candidates for the board positions. These candidates will be presented to shareholders at the Extraordinary General Assembly Meeting scheduled for 22 October 2024.

1. H.E. Hamad Abdulla Mohamed Alshorafa Alhammadi (Non-Executive Member)
2. Mr. Abdulaziz Abdulla Ismail Mohamed AlHajri (Independent Member)
3. Mr. Saeed Ghumran Saeed Salem AlRumeithi (Executive Member)
4. Mrs. Fatima Abdulla Mohamed Sharif Al Fahim (Independent Member)
5. Mrs. Farah Abdulla Mohamed Ali Almazrui (Independent Member)
6. Mr. Ahmed Ali Mohamed Ali Alshamsi (Non-Executive Member)
7. Mr. Omar Saeed Jumaa Al Shaikh Alromaithi (Independent Member)
8. Mr. Nabeel Kader (Independent Member)
9. Mr. Omer Elhussein Babiker Idris (Independent Member)

Yours Sincerely,

EMSTEEL Building Materials PJSC



التاريخ: 18 أكتوبر 2024

قسم الإفصاح والامتثال
إدارة عمليات السوق والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد

**الموضوع: قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة
شركة إمستيل لمواد البناء ش.م.ع**

بالإشارة إلى الإعلان الصادر في 30 سبتمبر 2024 بشأن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة إمستيل لمواد البناء ش.م.ع، يرجى الاطلاع على القائمة التالية التي تضم أسماء المرشحين لعضوية المجلس. سيتم عرض هذه الأسماء على السادة المساهمين خلال اجتماع الجمعية العمومية غير العادية المزمع عقده بتاريخ 22 أكتوبر 2024.

1. سعادة / حمد عبدالله محمد الشرفاء الحمادي (عضو غير تنفيذي)
2. السيد / عبدالعزيز عبدالله إسماعيل محمد الهاجري (عضو مستقل)
3. السيد / سعيد عمران سعيد سالم الرميثي (عضو تنفيذي)
4. السيدة / فاطمة عبدالله محمد شريف عبدالله الفهيم (عضو مستقل)
5. السيدة / فرح عبدالله محمد علي المزروعوي (عضو مستقل)
6. السيد / أحمد علي محمد علي الشامسي (عضو غير تنفيذي)
7. السيد / عمر سعيد جمعة الشيخ الرميثي (عضو مستقل)
8. السيد / نبيل قادر (عضو مستقل)
9. السيد / عمر الحسين بابكر إدريس (عضو مستقل)

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

إمستيل لمواد البناء (ش.م.ع)

**Hamad Abdulla
Mohamed Alshorafa
Alhammadi**



**سعادة حمد عبد الله
محمد الشرفاء
الحمادي**

Hamad Abdulla Mohamed AlShorafa Alhammadi has been the Chairman of the Board of Directors of Emsteel since his appointment in November 2021.

Al Hammadi has served as the Head of Energy, Utilities, and Industrials Verticals at Abu Dhabi Developmental Holding Company (ADQ) since 2019. In this role, Al Hammadi manages a portfolio with an asset base of over \$70bn comprising of flagship companies including TAQA and Emirates Nuclear Energy Corporation (ENEC), and manages the ADQ Sovereign Investment Partnerships, including the development of the \$20bn fund in Egypt.

Al Hammadi was previously at Mubadala Investment Company, the investment arm of the Abu Dhabi government, where he managed a \$220 billion portfolio of more than 90 companies in 9 sectors including aerospace, technology, energy, renewables, healthcare, real estate, oil & gas, infrastructure, and industry.

يشغل سعادة حمد عبد الله محمد الشرفاء الحمادي منصب رئيس مجلس إدارة مجموعة إمستيل منذ تعيينه في نوفمبر 2021.

ويتولى الحمادي منصب رئيس قطاعات الطاقة والمرافق منذ عام 2019، حيث (ADQ) "والصناعات في" القابضة يدير محفظة أصول واسعة تزيد قيمتها الإجمالية عن 70 مليار دولار أمريكي، وينضوي تحت مظلتها عدد من الشركات الرائدة وأبرزها شركة أبوظبي الوطنية للطاقة (طاقة) ومؤسسة الإمارات للطاقة النووية. كما يتولى الحمادي إدارة الشراكات الاستثمارية السيادية في بما في ذلك تطوير صندوق، (ADQ) "القابضة استثماري بقيمة 20 مليار دولار في مصر.

عمل الحمادي سابقاً لدى شركة مبادلة للاستثمار، الذراع الاستثمارية لحكومة أبوظبي، حيث أشرف على محفظة استثمارية بقيمة 220 مليار دولار وتضم أكثر من 90 شركة عبر 9 قطاعات مختلفة، تشمل الطيران والتكنولوجيا والطاقة والطاقة المتجددة والرعاية الصحية والعقارات والنفط والغاز والبنية التحتية والصناعة.

**Saeed Ghumran
Saeed Salem
Alremeithi**



**سعادة المهندس
سعيد غمران
الرميثي**

Engineer Saeed Ghumran Al Remeithi is the Group CEO of Emirates Steel Arkan, leading the Group's development and strategic direction and strengthening its position as the UAE's largest integrated steel and construction material company.

Al Remeithi has over 20 years of in-depth experience in the industrial sector, most of which acquired at Emirates Steel. Al Remeithi started his career as a project manager at the General Holding Corporation PJSC (SENAAT), after which he joined Emirates Steel where held several senior management positions, such as Senior Vice President of Operations, Vice President of Production, Assistant Vice President of Rolling Mill, Production Manager, and Acting CEO.

Al Remeithi has been ranked amongst the Top CEOs in the Middle East by the internationally acclaimed Forbes magazine. He was also appointed as Chairman of the Economic Committee of World Steel Association (worldsteel) from September 2018 to October 2021, becoming the first Arab official to hold this prestigious international position.

يشغل سعادة المهندس سعيد غمران الرميثي منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة إمستيل، ويتولى من موقعه مهمة تطوير المجموعة والإشراف على توجهاتها الاستراتيجية وتعزيز مكانتها الرائدة كأكبر شركة متكاملة لصناعة الحديد الصلب ومواد البناء والتشييد في دولة الإمارات العربية المتحدة.

يمتلك المهندس الرميثي خبرة واسعة في القطاع الصناعي تصل إلى عقدين كاملين قضى معظمها في شركة "حديد الإمارات". واستهل الرميثي مسيرته المهنية كمدير مشاريع في الشركة القابضة العامة "صناعات"، ثم انضم إلى "حديد الإمارات" متدرجاً في عدة مناصب قيادية في الشركة، من بينها منصب نائب الرئيس الأول للعمليات، ونائب الرئيس لشؤون الإنتاج، ونائب الرئيس المساعد لمصنع الدرفلة، ومدير الإنتاج والرئيس التنفيذي بالإنابة.

وقد صُنّف الرميثي ضمن قائمة فوربس لأفضل الرؤساء التنفيذيين في الشرق الأوسط، وشغل سابقاً العديد من المناصب البارزة، ومن بينها منصب رئيس اللجنة الاقتصادية في منظمة الحديد والصلب العالمية من سبتمبر 2018 حتى أكتوبر 2021، ليكون أول مسؤول عربي يتبوأ هذا المنصب العالمي الرفيع.

**Abdulaziz Abdulla
Ismail Mohamed
Alhajri**



**عبدالعزیز عبد اللہ
إسماعیل محمد
الہاجری**

Abdulaziz Abdulla Al Hajri has over 33 years of experience with ADNOC and its group of companies.

Al Hajri currently serves as a board member at ADNOC Distribution, Emirates Steel Arkan, Adnoc Refining and Abu Dhabi Polymers Company (Borouge). Before this, he was Executive Director, Downstream Industry at Abu Dhabi National Oil Company (ADNOC) where he was responsible for maximizing value from ADNOC's downstream gas, refining and petrochemical businesses, developing and implementing growth strategies through partnerships.

He also served as CEO of Borouge between 2007 and 2016, helping the Company to expand more than seven times its original capacity by successfully completing two mega expansions during his tenure totaling over \$10 billion of investment.

يمتلك عبد العزيز عبد الله الهاجري خبرة طويلة تناهز الـ 33 عاماً لدى مجموعة "أدنوك" والشركات التابعة لها. ويشغل الهاجري حالياً منصب عضو مجلس إدارة في شركة أدنوك للتوزيع، ومجموعة إمستيل، وشركة أدنوك للتكرير، وشركة أبوظبي للبوليمرات "بروج". وكان الهاجري قد تبوأ قبل ذلك العديد من المناصب الإدارية، من بينها منصب المدير التنفيذي لقطاع التكرير والبتروكيماويات في شركة بترول أبوظبي الوطنية "أدنوك" حيث أشرف على جهود زيادة القيمة في أعمال الغاز والتكرير والبتروكيماويات، وتطوير وتنفيذ استراتيجيات النمو من خلال بناء الشراكات.

شغل الهاجري منصب الرئيس التنفيذي لشركة "بروج" بين عامي 2007 و2016 ودعم رحلة الشركة التوسعية لتنمية قدراتها الإنتاجية بأكثر من سبعة أضعاف، ونجح خلال توليه لمنصبه في استكمال عمليتي توسعة ضخمتين باستثمارات إجمالية تزيد عن 10 مليارات دولار.

Nabeel Qadir



نبيل قادر

Nabeel Qadir is a seasoned investment professional with 19 years of buy-side and sell-side experience in portfolio management, M&A and equity research across North America, Europe, MENA & Asia.

Qadir has strong corporate governance experience through his past positions on Boards of Directors, Board Sub-Committees and Owners Steering Committees of a number of large multinational companies.

He has worked across multiple industries in public equities, private equity and corporate finance, with a focus on basic materials, energy, industrials and coverage of banks, technology and healthcare.

نبيل قادر خبير استثماري متمرس يمتلك خبرات واسعة تمتد لقرابة 19 عاماً في معاملات البيع والشراء وإدارة المحافظ الاستثمارية وعمليات الدمج والاستحواذ وأبحاث الأسهم في مناطق جغرافية واسعة تشمل أمريكا الشمالية وأوروبا والشرق الأوسط وشمال أفريقيا وآسيا.

تتركز خبرات ومعارف قادر على حوكمة الشركات، حيث شغل سابقاً عدة مناصب في مجالس الإدارة واللجان الفرعية لمجالس الإدارة واللجان التوجيهية للملاك في عدد من الشركات الكبيرة متعددة الجنسيات.

تنوّعت مسيرته المهنية عبر العديد من الصناعات، ومن أبرزها الأسهم العامة والأسهم الخاصة والشؤون المالية للشركات، مع تركيز خاص على قطاعات المواد الأساسية والطاقة والصناعة، إلى جانب البنوك والتكنولوجيا والرعاية الصحية.

**Fatima Abdulla
Mohamed Sharif
Abdulla Alfahim**



**فاطمة عبد الله
محمد شريف
عبد الله الفهيم**

Fatima Abdulla Al Fahim has extensive experience within the metals and mining sector. She currently sits as the senior vice president within the industrials team at the Mubadala Investment Company which manages over \$200 billion of assets. In this role, Al Fahim leads global business development efforts for Mubadala in Business Services and oversees investment screening and development of the Company's business development strategy.

Prior to joining Mubadala, Al Fahim was an analyst at N.M. Rothschild, with a focus on Mergers & Acquisitions. In this role, she advised on strategic reviews and valuation work for companies going through a restructuring, mergers/acquisitions and financing transactions.

Al Fahim is an elite ambassador on Mubadala's Ambassador Program, frequently representing the Company to senior delegations and external groups.

تمتلك فاطمة عبد الله الفهيم خبرات ومعارف واسعة في قطاع المعادن والتعدين، وتشغل حالياً منصب نائب أول للرئيس في فريق قطاع الصناعات لدى شركة مبادلة للاستثمار، والذي يدير محفظة أصول تزيد قيمتها عن 200 مليار دولار. ومن خلال هذا المنصب، تتولى الفهيم قيادة مهمة تطوير أنشطة الأعمال العالمية لشركة "مبادلة" في خدمات الأعمال، كما تشرف على جهود تقييم الاستثمارات وتطوير استراتيجية تطوير الأعمال.

قبل انضمامها إلى "مبادلة"، شغلت الفهيم منصب محلل لدى شركة "إن إم روتشيلد" وتركزت مهامها على عمليات الاندماج والاستحواذ، وقدمت من موقعها استشارات حيوية حول المراجعات الاستراتيجية، وأعمال التقييم للشركات أثناء إعادة الهيكلة وعمليات الاندماج والاستحواذ واستكمال المعاملات التمويلية.

فاطمة عبد الله الفهيم هي سفيرة متميزة في برنامج سفراء مبادلة وتمثل الشركة في لقاءات الوفود الرفيعة والمجموعات الخارجية.

**Farah Abdulla
Mohamed Ali
Almazrui**



**فرح عبدالله
محمد علي
المزروعي**

Al Mazrui currently sits as the Head of Investments for Aliph Capital, where she is particularly focused on partnering with traditional Gulf businesses and helping them transition into a tech enabled future.

She has over a decade of experience in the asset management industry at a number of leading investment institutions such as Rothschild & Co, NBK Capital Partners, and Mubadala.

Prior to joining Aliph Capital, Al Mazrui was Assistant Director for Rothschild & Co's Global Advisory offering, where she led an independent financial advisory group providing M&A, strategy, and financing advice, as well as investment and wealth management solutions to large corporates, families, individuals, and governments.

تشغل فرح المزروعي حالياً منصب رئيس الاستثمارات في شركة "ألف كابيتال" وتركز من موقعها على بناء الشراكات مع الشركات الخليجية ومساعدتها على تحديث تقنياتها والتحول من النهج التقليدي نحو مستقبل قائم على التكنولوجيا.

تمتلك المزروعي خبرة واسعة تمتد لعشر سنوات من العمل في مجال إدارة الأصول في عدد من المؤسسات الاستثمارية الرائدة، بما فيها "روتشيلد آند كو" و"إن بي كي كابيتال بارتنرز" و"مبادلة".

قبل انضمامها إلى صفوف فريق "ألف كابيتال"، شغلت المزروعي منصب مساعد مدير الحلول الاستشارية العالمية في شركة "روتشيلد آند كو"، حيث قادت مجموعة استشارية مالية مستقلة تعمل على تقديم الاستشارات حول عمليات الاندماج والاستحواذ والاستراتيجيات وشؤون التمويل، إلى جانب حلول الاستثمار وإدارة الثروات للشركات الكبيرة والعائلات والأفراد والحكومات.

Ahmed Ali Al Shamsi



أحمد علي الشامسي

Ahmed Ali Al Shamsi is the Director at Abu Dhabi Developmental Holding Company (ADQ), where he leads the Energy & Utilities and Sustainable Manufacturing verticals, focusing on investment growth and sector transformation.

He has over a decade of experience across the energy and utilities sectors, having held key positions at TAQA and Mubadala Investment Company. His work spans high-profile projects, including HVDC subsea transmission systems and international renewable energy developments.

Ahmed holds a Master's in International Development from the University of Manchester and is a board member of several key UAE entities, including Tadweer Group and ADNOC International.

يشغل أحمد علي الشامسي منصب مدير في شركة حيث يقود قطاعات (ADQ) أبوظبي القابضة للتنمية الطاقة والمرافق والتصنيع المستدام، مع التركيز على نمو الاستثمارات وتحويل القطاعات.

لديه أكثر من عشر سنوات من الخبرة في قطاعات الطاقة والمرافق، حيث شغل مناصب قيادية في شركتي طاقة وشركة مبادلة للاستثمار. يشمل عمله مشاريع بارزة، مثل أنظمة النقل الكهربائية تحت البحر وتطوير مشاريع الطاقة المتجددة على (HVDC) المستوى الدولي.

أحمد حاصل على درجة الماجستير في التنمية الدولية من جامعة مانشستر، وهو عضو في مجلس إدارة عدة كيانات رئيسية في الإمارات، بما في ذلك مجموعة تدوير وأدنوك الدولية.

Omar Saeed Alromaithi



عمر سعيد الرميثي

Omar Saeed Alromaithi is a Senior Advisor at Yakov and Partners, focusing on digital transformation and AI solutions. He brings extensive experience in strategic advisory, project management, and leadership roles across various sectors, including construction, insurance, and sports.

Omar has over a decade of experience, having held key positions such as Head of Marketing at Abu Dhabi Sports Council and Senior Protocol Officer at Diwan Sheikh Sultan Bin Zayed. He also serves on the boards of Takaful Emarat Insurance and Gulf Navigation Holding.

Omar holds a Bachelor's in Management Information Systems from the University of Tampa and certifications from Harvard Business School in Management Essentials and Leadership Principles.

عمر سعيد الرميثي هو مستشار أول في شركة ياكوف وشركائها، حيث يركز على التحول الرقمي وحلول الذكاء الاصطناعي. يتمتع بخبرة واسعة في تقديم الاستشارات الاستراتيجية وإدارة المشاريع وتولي أدوار قيادية في مختلف القطاعات، بما في ذلك البناء والتأمين والرياضة.

ومستشار أول للبروتوكول في ديوان الشيخ سلطان بن زايد. كما أنه يشغل عضوية مجالس إدارة في شركة "تكافل الإمارات" وشركة "الخليج للملاحة القابضة".

يحمل عمر درجة البكالوريوس في نظم المعلومات الإدارية من جامعة تامبا وشهادات من كلية هارفارد للأعمال في أساسيات الإدارة ومبادئ القيادة.

Omar Alhussein Babiker



عمر الحسين بابكر

Omar Alhussein Babiker is the Senior Regional Accounting Manager at Bahri (National Shipping Co. of Saudi Arabia), where he leads a team of over 40 accountants across multiple subsidiaries and branches. His role focuses on financial management, treasury functions, and enhancing operational efficiency.

With more than 35 years of experience in financial planning, analysis, and reporting, Omar has held key positions at Vela International Marine (Aramco) and Habib Trading and Contracting. His expertise spans corporate governance, internal controls, and ERP implementation, with a track record of delivering cost savings and efficiency improvements.

Omar holds certifications as a Certified Management Accountant (CMA) and Certified Public Accountant (CPA).

يشغل عمر الحسين بابكر منصب المدير الإقليمي الأول للمحاسبة في الشركة الوطنية السعودية للنقل البحري (بحري)، حيث يقود فريقاً يضم أكثر من 40 محاسباً عبر عدة فروع وشركات تابعة. يتركز دوره على الإدارة المالية، ووظائف الخزائن، وتحسين الكفاءة التشغيلية.

يمتلك عمر أكثر من 35 عاماً من الخبرة في التخطيط المالي، التحليل، والتقارير المالية، وقد شغل مناصب رئيسية في شركة فيلا البحرية الدولية (أرامكو) وشركة حبيب للتجارة والمقاولات. تشمل خبراته الحوكمة مع ERP المؤسسية، الرقابة الداخلية، وتنفيذ أنظمة سجل حافل بتحقيق وفورات في التكاليف وتحسين الكفاءة.

يحمل عمر شهادات المحاسب الإداري المعتمد (CMA) والمحاسب القانوني المعتمد (CPA).